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Benvolguts veïns i benvolgudes veïnes d'Alpicat,

El proper mes de març farà 4 anys que va començar una croada contra la

meva persona per part dels regidors i regidores dels diferents partits de
l'oposició.

Fins aleshores, la relació que havíem mantingut amb les persones
responsables dels diferents partits polítics de l'Ajuntament, sobretot amb els
seus caps, havia estat impecable, malgrat les lògiques discrepàncies
ideològiques i estratègiques. Vull recordar la bona convivència amb el Jeroni
Prats, elJosep lbars, la Mercè Farran (del PSC); el Paco Badia, elJosep Ramon
Sampedro (del PP), company de govern durant 4 anys; i, sobretot, amb el
Ramon Mateu (d'ERC) que, fins i tot, vàrem governar junts durant L2 anys.
lgualment, amb tots els regidors i regidores que vam conviure tots aquests
anys.

Durant el mandat 20O7-2OL1, però, les formes d'actuar dels nous regidors i

regidores, no sé per quin motiu, van canviar de forma radical. La desconfiança
vers la meva persona i vers els companys i companyes de l'equip de govern
van dur a José Antonio Ortiz Roure, Jordi Pardell Pascual i Antonio Gilart
Canadell (del PSC-PM); Pere Expósito Gilart i Maite Griñó Ortiz (de GIALP-

EPM); i Cristina Rodríguez Vila (d'ESQUERRA-AM), a denunciar-nos davant la

Guàrdia Civil per prevaricació, per la venda de solars, per la contractació
d'obres i per la contractació de personai, cosa que ens comportà
investigacions, recerques, interrogatoris, escoltes telefòniques, rastrejos al

Registre de la Propietat, inspeccions d'Hisenda, vigilància dels comptes
bancaris, comprovacions policials, demandes judicials i una desfilada de
declaracions tant meves com dels companys regidors i de treballadors i

treballadores de l'Ajuntament... tot això, amb la única voluntat de dur el Sr.

Pau Cabré davant del jutge.

Amb totes aquestes indagacions, l'únic que van trobar va ser una llicència
d'obres de fa 1-3 anys d'un magatzem al camí de Torrefarrera, que havia
atorgat la Junta de Govern Local, per unanimitat, assabentat el Ple, i amb

l'informe favorable dels Serveis Tècnics municipals. I aquest ha estat el meu
"gran delicte" després de 17 anys al capdavant del nostre estimat Alpicat.

Els successors dels membres de l'oposició anterior, i sobretot els seus
portaveus, no han reduit la seva tenacitat a l'hora de demanar la meva
dimissió amb la inestimable col'laboració de la seva pròpia associació Stop
Corrupció Alpicat.

Ara que l'Audiència ha dictat la sentència absolutòria inapel.lable s'ha acabat
aquest malson.

Des d'aquest senzill escrit vull agrair als alpicatins i a les alpicatines la

confiança que m'heu demostrat en aquest llarg calvari que he passat
juntament amb la meva família. Vull agrair també, i de forma molt especial, la

confiança que el meu partit (CiU) ha dipositat en la meva gestió al capdavant
de l'Ajuntament d'Alpicat i del Consell Comarcal del Segrià, així com el
recolzament que sempre m'ha mostrat l'actual equip de govern.

Desitjo, de tot cor, que aquestes situacions tan desagradables que hem hagut
de suportar i tots els diners que l'Ajuntament ha hagut de desemborsar per
aquest procediment, no tornin a succeir mai més al nostre municipi. Les

persones tenim l'obligació d'utilitzar el diàleg i les propostes com a eines
fonamentals per tirar endavant els nostres municipis.

Malgrat tot el meu patiment, aquestes persones no han aconseguit despertar
en mi cap senyal de revenja ni d'odi, sinó que han reforçat el meu valor
d'agraïment a tota la gent de bona voluntat, que m'han fet costat i que són
molts a Alpicat.

Salut ijustícia.

Pau Cabré Roure

Alcalde d'Alpicat
Alpicat, 7 de febrer de 2013


